

### 推廣條款及細則：

- 推廣期: 2022年5月1日至2022年6月30日。有關消費及獎賞換領必須在推廣期內進行。
- 顧客或會員必須親自到LCX顧客服務部換領獎賞，不得委託他人代領。
- 於推廣期內，LCX會員於LCX任何商戶即日以指定電子消費滿HK\$2,000，憑不多於4張不同商戶之收據即可同日換領價值HK\$200 LCX購物及美食現金券乙套（「獎賞」）。
- 每名LCX會員於整個推廣期間限換領獎賞一次。一套LCX購物及美食現金券包括2張LCX HK\$50購物禮券、2張LCX HK\$25餐飲現金券及5張LCX HK\$10美食現金券。每日限定25套，名額有限，先到先得，換完即止。
- 任何顧客消費滿以上金額即可同日登記成為LCX會員並可換領獎賞，先到先得。
- LCX HK\$25餐飲現金券：於LCX參與餐廳消費滿HK\$50，即可使用LCX HK\$25美食現金券1張；消費滿HK\$100，可使用LCX HK\$25美食現金券2張，如此類推。每項交易最多可使用LCX HK\$25美食現金券5張。
- LCX HK\$10美食現金券：於LCX指定飲品及零食店舖消費滿HK\$50，即可使用LCX HK\$10美食現金券1張；消費滿HK\$100，可使用LCX HK\$10美食現金券2張，如此類推。每項交易最多可使用LCX HK\$10美食現金券5張。
- 除另外指明，已換領Awe-Summer Rewards獎賞之消費單據不可以用作換領其他獎賞。
- 指定電子消費只限EPS易辦事、信用卡、八達通、Apple Pay、Google Pay、微信支付(WeChat Pay)、支付寶(Alipay)、拍住賞(Tap&Go)及雲閃付。其他付款形式不能參加此推廣活動。
- 換領獎賞時，LCX會員必須出示i)其本人消費之實體信用卡、易辦事卡或八達通卡；ii)相關之同日商戶機印發票正本；以及iii)指定電子消費同日簽賬存根正本（以手機應用程式付款需即時登入並出示交易記錄，截圖恕不接受），方可換領獎賞。會員換領有關獎賞時，需出示LCX獎賞咭作核實會員身份及登記換領獎賞之用。
- 商戶機印發票及電子消費簽賬存根/手機付款程式之交易記錄上之姓名必須與顧客本人之實體信用卡、易辦事卡或八達通上之姓名或號碼相同。如顧客拒絕提供上述有關資料或資料不全，LCX Limited保留拒絕為顧客換領獎賞之權利。LCX Limited有權要求顧客出示其身分證明文件，並複印商戶機印發票及電子消費簽賬存根/影像作內部審核之用。如需複印，有關影像只會被保存作內部審核用途，並會於活動結束後三個月內銷毀。
- 不同日期的商戶機印發票及電子消費簽賬存根不能合併計算，逾期作廢。
- 所有用作登記成為會員及換領獎賞的即日有效商戶機印發票及電子消費簽賬存根（如有）經確認後會被LCX顧客服務部的職員蓋印，以示已用作換領獎賞。除另外指明，任何已蓋印的商戶發票及電子消費簽賬存根不可再作登記其他優惠之用。顧客於同一商戶之消費不可分拆成多張發票或簽賬存根以參加本推廣。每張簽賬存根或每項交易之發票只可用於換領獎賞一次，不可重複使用。
- 電子消費金額只計算以指定電子消費之實際簽賬金額（即只計算折扣後，或使用任何優惠券/現金券後之剩餘金額）。
- 以下單據或消費不能用作換領此推廣獎賞：購買現金禮券或禮物卡之單據、替換或退款收據、儲值卡或任何增值卡之付款單據、會籍費用、繳付賬單、自動販賣機、扭蛋機、訂金付款單據、經塗改、受到損毀或重印之單據、單據之影印副本、以現金支付的商戶發票、網上購物、分拆簽賬、手寫單據、任何有舞弊或欺詐成份、虛假交易、已取消、偽造或未誌賬的交易。
- 所有獎賞換領完畢後不作另行通知。顧客或會員可於LCX顧客服務部查詢獎賞之派發情況。
- 於換領獎賞後，如顧客欲向商戶取消有關交易及申請退款，顧客必須帶同該次消費換領到的「獎賞」（即LCX現金券或禮券）、已換領獎賞並蓋印之商戶機印發票正本、電子消費簽賬存根正本及有關信用卡（如適用）前往LCX顧客服務部辦理退還獎賞手續，新會員亦需退還會籍。如顧客未能退還有關「獎賞」，則必須繳付與獎賞同等面值的現金，不設找續。為免生疑問，「HK\$200 LCX購物及美食現金券」獎賞等同港幣200元現金，如此類推。
- 「LCX會員」受「LCX獎賞咭計劃」的條款及細則約束。成功登記成為會員後，有關條款及細則將會被發送至會員的註冊電郵。如有其他查詢，請致電3102 3668與LCX顧客服務部職員聯絡。
- 獎賞不得轉售或轉讓他人、兌換現金或其他優惠。獎賞如有遺失或損毀，將不獲補發。
- LCX Limited保留更改有關使用餐飲及美食現金券及LCX購物禮券的參與商戶名單及條款與細則之權利，而毋須另行通知。
- 商戶保留隨時修改其發出之現金券的條款及細則之權利而無須作出任何事前通知。LCX對於商戶任何優惠的更改或終止恕不承擔任何責任。如參與商戶於推廣期內停業/結業，有關優惠將會即時終止而無須另行通知。LCX概不會承擔任何責任。
- 所有與產品及/或服務之相關責任（包括但不限於其質素及供應量）均由參與商戶獨自承擔。
- 詳細使用條款均列於有關現金券/禮券上，一切以有關現金券/禮券上條款為準。
- LCX之商戶職員均不能參與是次推廣活動，以示公允。
- 如有任何爭議，LCX Limited及有關商戶保留最終決定權。

### Terms & Conditions:

- The Promotion Period is from 1 May 2022 to 30 June 2022. Sales transaction and Rewards redemption must fall within the Promotion Period.
- Customers or Members must redeem the Rewards at LCX Customer Service Counter in person. Rewards redemption by any other person on behalf of the customer or the Member is not allowed.
- During the Promotion Period, LCX Members can redeem a set of valued HK\$200 LCX Cash Coupons ("Rewards") on the same day upon same-day spending of HK\$2,000 or above by designated electronic payment with no more than four receipts from different merchants at LCX.
- Each LCX Member can redeem the Rewards once throughout the Promotion Period. A set of Cash Coupons includes 2 pieces of LCX HK\$50 Gift Voucher, 2 pieces of LCX HK\$25 Dining Coupon and 5 pieces of LCX HK\$10 Food Coupon. Daily quota is limited to 25 sets, on a first come, first served basis, while stock lasts.
- Any customer who spends the above amount can redeem the Rewards on a first come, first served basis after registering as an LCX Member on the same day.
- LCX HK\$25 Dining Coupon: One (1) LCX HK\$25 Dining Coupon can be used upon spending of HK\$50 at participating restaurants at LCX, two (2) LCX HK\$25 Dining Coupons upon spending of HK\$100, and so on. A maximum of five (5) LCX HK\$25 Dining Coupons can be used for each transaction.
- LCX HK\$10 Food Coupon: One (1) LCX HK\$10 Food Coupon can be used upon spending of HK\$50 at designated confectionery and beverage shops at LCX, two (2) LCX HK\$10 Food Coupons upon spending of HK\$100, and so on. A maximum of five (5) LCX HK\$10 Food Coupons can be used for each transaction.
- Unless stated otherwise, the receipts used for redemption of the Awe-Summer Rewards cannot be used for redemption of other Rewards.
- Designated Electronic Payment is limited to payments by EPS, credit card, Octopus, Apple Pay, Google Pay, WeChat Pay, Alipay, Tap&Go, and UnionPay App. Other payment methods will not be eligible for this Promotion.
- To redeem the Rewards, LCX Members shall present i) their physical credit card, EPS card, or Octopus card used for the transaction; ii) corresponding same-day original machine-printed receipt(s) at the respective merchant; and iii) the same-day original electronic payment slip(s) (if the transaction is conducted via mobile app, customers shall log in the app on-site and present the mobile screen showing the mobile transaction record. Screenshots will not be accepted). In addition, LCX Members shall present their LCX Rewards Card for verification of membership and registration for Rewards redemption.
- To be eligible for Rewards redemption, all machine-printed receipt(s) and electronic payment slip(s)/transaction record(s) in the mobile payment app must be presented together with the corresponding physical credit card/EPS card/Octopus Card, showing the same name/card number of the customer. LCX Limited reserves the right to withhold the redemption if customers refuse to provide the relevant information. LCX Limited reserves the right to request customers to present their proof of identity, and capture the images of the machine-printed receipt(s) from merchants(s) and corresponding electronic payment slip(s)/transaction record(s) in the mobile payment app for verification and internal control purposes. If photocopies are required, the images will only be kept for internal audit purposes and will be destroyed within three months upon completion of the Promotion.
- Machine-printed receipt(s) and electronic payment slip(s) with different dates cannot be combined for Rewards redemption, such will become invalid for Rewards Redemption after the receipt date.
- All relevant machine-printed receipt(s) from the merchant and electronic payment slip(s) (if any) used for registration of Member and redemption of Rewards will be stamped by the LCX Customer Service staff upon verification to indicate those receipt(s) and payment slip(s) have been used for redemption of Rewards. Unless stated otherwise, any receipt(s) and payment slip(s) stamped by the staff of LCX Customer Service cannot be used for redemption of any other promotions. Transactions from the same store/merchant outlet cannot be split into multiple receipt(s) or payment slip(s) to participate in the Promotion. Each receipt or payment slip can be used for redemption once only and cannot be reused in this Promotion.
- Only the net transaction amounts (the net amount after any discounts / promotional coupons / cash coupon by Designated Electronic Payment will be counted towards the electronic payment amount.
- The following receipts or spending are not eligible for the redemption of Rewards: purchase of gift voucher or gift cards, exchange or refund, reload of a stored-value card or any value-added card, membership fee, bill payment, vending machine payment, gashapon machine payment, deposit / altered / damaged / handwritten / reprinted / photocopied receipts, cash payment receipt, online shopping receipt, split sales transaction, unposted / canceled / returned / counterfeit transaction and all unauthorized transactions.
- All rewards are available while stock lasts. Customers or Members may enquire LCX Customer Service Staff for Rewards availability.
- After redemption of the Rewards, if the customer wishes to cancel the transaction and apply for a refund at the merchant, the customer shall bring along the "Rewards" (i.e. the LCX coupons / gift vouchers), corresponding original machine-printed receipt and original electronic payment slip used for the Rewards redemption, and the relevant credit card (if applicable) to LCX Customer Service Counter for cancellation of the Rewards before a refund at the merchant can be processed. Membership pay for new Member shall be revoked. If the customer fails to return the relevant Rewards, the customer shall pay in cash the same denomination value as the Rewards. Dollar change is not available. For the avoidance of doubt, "LCX HK\$200 Cash Coupons" is equivalent to HK\$200 in cash, and same applies on the LCX Gift Voucher / Designated Merchant Cash Coupon.
- "LCX Members" are bound by the terms and conditions of the "LCX Rewards Card Programme". Upon successful registration as an LCX Member, the relevant terms and conditions will be sent to the member's registration email. For other inquiries, please contact LCX Customer Service Counter at 3102 3668.
- Rewards cannot be resold or transferred, exchanged for cash or other promotional privileges. Rewards will not be reissued if lost or defaced.
- LCX Limited reserves the right to change the list of participating merchants and terms and conditions for the use of F&B Coupons and LCX Gift Vouchers without prior notice.
- Merchant reserves the right to amend the terms and conditions of the cash coupons issued at any time without prior notice. LCX accepts no responsibility for changes or termination of any offers provided by merchants. If participating merchants are suspended from operations / closed during the Promotion Period, the related offers will be terminated with immediate effect without prior notice. LCX accepts no responsibility whatsoever.
- All responsibilities related to products and/or services (including but not limited to their quality and availability) are solely the responsibility of the participating merchants.
- The detailed terms of use are listed on the related cash coupon / gift vouchers, and all the terms on the related cash vouchers / gift vouchers shall prevail.
- Sales staff and employees of LCX tenants are not eligible to participate in this promotion.
- In case of any dispute, the decision of LCX Limited and the related merchants shall be final and conclusive.